
Årsmøte i 

Holmesund Vel 

5. august 2011, 

i båtbua til Arild Sander Nilsen 

Styret i Holmesund Vel innkaller til årsmøte fredag 5. august kl 17:30 i båtbua 

til Arild Sander Nilsen.  

Agenda:  

1. Godkjenning av innkalling 

2. Årsregnskap 

3. Årsmelding 

4. Festkomité 2012 

5. Vedtekter 

6. Prosjekt Teineholmen 

7. Valg av nytt styre 

8. Innkommene saker 

9. Eventuelt 

Vedlegg til innkallingen: 

Styrets årsberetning og regnskap 

Forslag til nye vedtekter 

Innkomne forslag til årsmøte 

Det legges ut en del eksemplarer i bua på Holmesundsbrygga eller ta kontakt 

med Thor Ingvald Olsen eller andre i styret. 

 

Mvh 

Katrine Ruim, Alice Jervell, Thor Ingvald Olsen, Per Lome og John Arnold 

Nilsen 



Innkommene saker pr. 22.07.2011 

Saker fra Aud Sigrid Vibran 

1. Det flagges hver søndag, evt. vimpel fra 01.mai til 01. september.  

 

 Styret ser positivt på at det flagges/brukes vimpel, og oppfordrer medlemmene til å 

gjøre dette.  

 

2. Begrepet sommergjester byttes ut til fritidsinnbyggere.  

 

 Styret har ingen innvendinger til at Velet offisielle betegnelse på tidligere 

”sommergjest”byttes ut med annet begrep, men mener fritidsbeboer eller 

fritidsboende bør benyttes istedenfor det foreslåtte fritidsinnbygger.  

 

3. Velet søker kommunen, - nærmiljøtiltak om støtte til en snøfreser, hvor vi kan bistå den 

eldre garde gjennom en vanskelig vintersesong. 

 

 Styret mener arbeidet med innkjøp, vedlikehold og snøfresing ikke lett lar seg 

administrere av styret, og oppfordrer heller naboene til å gå sammen om kjøp av 

snøfreser og rydding av snø for de eldre. I ”nedre” Holmesund har en rekke 

naboer gått sammen om å kjøpe en felles fres, og rydder der for hverandre. Styret 

kan være behjelpelig med å søke kommunen om midler til innkjøp, men kan ikke 

påta seg administrasjon og faktisk arbeid. 

 

 

Saker fra Alice Jervell 

 

4. Er Holmesund.no en offisiell webside for Holmesund Vel? I så fall bør det som legges ut 

være godkjent av styret. Medlemmer bør kunne legge ut ting uten sensur, men det bør i så 

fall være på en egen side som er til for dette formål. Det legges nå ut masse info som 

styret ikke er gjort kjent med, og som til dels er kontroversielt både i forhold til faktum og 

vurderinger.  

 

 Styret foreslår at Årsmøtet vedtar følgende:   

www.holmesund.no er offisiell webside for Holmesund Vel. Styret i Holmesund Vel 

skal godkjenne materiell som legges ut på siden. Meningsytringer fra medlemmer 

skal kunne legges inn uten endringer (sensur) fra styrets side, men dette skal skje 

på egne sider for slike innlegg.  

 

5. Offisiell kartbetegnelse for Holmesund synes å være Holmsund. Vi bør forsøke å få endret 

dette til Holmesund som er det navn stedet alltid har vært kjent som.  

 

 Styret foreslår at Årsmøtet vedtar følgende:   

Styret bes arbeide for å få stadfestet at offisielt navn for Holmesund skal være 

Holmesund og ikke Holmsund, samt arbeide for å endre betegnelsen Holmsund 

der dette fremgår av offisielle dokumenter, herunder kartmateriell.  

http://www.holmesund.no/


 

Saker fra John Arnold Nilsen 

6. Holmesund Brygge – Oppgraderingsmuligheter. 

Arendal Kommune/Arendal Havn har i dag ansvaret for Holmesund brygge. I den 

forbindelse har Holmesund Vel gjort flere henvendelser og hatt befaring med Havnesjef 

Rune Hvass for å vurdere mulige tiltak til utbedring som Kommunen er villige til å 

finansiere. 

Alt. 1: En total oppgradering til å tåle tungløft for inn -/ut setting av båter, samt annen 

aktivitet som krever at tyngre kjøretøy må ut på brygga vil tiltrekke seg økt 

aktivitet/tungtransport. En total oppgradering vil være en stor investering, ikke bare av 

brygga, men også adkomsten til denne. Om dette skulle bli iverksatt vil Arendal Havn 

lede all trafikk til denne brygga.  

 

Alt. 2: En slipp vil kunne besørge at Vellets medlemmer får tilgang til selv å sette ut og ta 

inn sine båter for sesongen i eget nærområde. En slipp kan etableres enten ved  

A; Innhugg i eksisterende brygge utenfor moloen 

B; Etablere en slipp mellom bua og dagens friområde. 

 Styret mener årsmøtet bør ta stilling til følgende alternativerog vedta hvilket 

alternativ som er ønskelig. 

Alt. 1:  

Holmesund Vel må tilkjennegi om dette er ønskelig med oppgradering av 

brygga, noe som vil medføre økt trafikk på Holmesundsveien. 

Alt 2:  

A; Fører til en avkorting av eksisterende brygge, og kan føre til at større båter 

ikke får legge til. 

B; En slipp mellom bua og friområdet kan lett etableres uten at dette vil virke 

skjemmende. Dette krever at Holmesund Vel kan få til en avtale med 

grunneierne av dette området    

7.  Beskjæring av busker, trær og kratt i Holmesund. 

Tilveksten av trær, busker og kratt tar igjen overhånd i Holmesund. Dette fører til at det 

skygges for sol, og reduserer utsikten til havet. 

 

 Styret oppfordrer medlemmer av Holmesund Vel til å samordne en dugnad på 

Friområdet ved Holmesund Brygge som må tynnes ut. Samtidig henstilles det til 



alle å sørge for at egne trær og planter holdes nede og ikke skjermer for utsikten 

til våre naboer.  

 


